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PROTOKÓŁ NR XLII/2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 grudnia  2013 roku w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w 

Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński - Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 11 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia:  

- 4 grudnia 2013 roku 
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

5. Projekt uchwały w sprawie sprostowania uchwały Nr XLI/212/2013 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

         a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r.  

a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2014-2018. 

        a) odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie projektu 

uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Działoszyce na lata 2014-2018. 

          b) dyskusja, 

          c) podjęcie uchwały. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2014 rok. 

a) przedstawienie projektu uchwały przez Skarbnika Miasta i Gminy, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach    w sprawie projektu 

budżetu gminy na 2014 rok, 

c) odczytanie  opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach   w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego  w projekcie uchwały budżetowej Miasta i 

Gminy Działoszyce. 

d) odczytanie opinii Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w sprawie 

projektu budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2014 rok, 

e) dyskusja, 

f) podjęcie uchwały. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Międzygminnego Związku „Planowanie 

Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach 

          a) dyskusja,   

 b) podjęcie uchwały. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejsko - Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Działoszycach.  



3 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność przez gminę Działoszyce 

nieruchomości położonych w miejscowości Dzierążnia o numerach ewidencyjnych działek 171/2 o 

pow. 0,0591 ha oraz numerze 229/4 o pow. 0,0371 ha zajmowanych przez urządzenia i budynki 

ujęcia wody w Dzierążni 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały  

13. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2012 rok  

sekretarza miasta i gminy , skarbnika miasta i gminy, kierowników jednostek organizacyjnych i 

osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza. 

14..Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych Rady Miejskiej za 2012 rok. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na zapytania. 

17. Sprawy rożne. 

18. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji  i zapytał, czy 

radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 11, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołu z  sesji 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej                  

z dnia    4 grudnia  2013 r.  

 Protokół został przyjęty większością głosów / ''za'' – 9, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się 

od głosu'' -2 

 

Do pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 
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omówił. 

 

Do pkt 5 

 Projekt uchwały w sprawie sprostowania uchwały Nr XLI/212/2013 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok przedstawiła i omówiła Krystyna 

Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0 

 

 

Do pkt 6 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i 

Gminy Działoszyce na lata 2013-2016 -  przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  

Miasta i Gminy Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013  oraz wprowadzeniu 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2013 rok -

przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 8 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
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Działoszyce na lata 2014-2018 przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak 

oraz odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie w/w projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 

 

 

Do pkt 9 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2014 

rok  przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak oraz odczytała opinie 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie w/w projektu budżetu gminy na 2014 rok 

jak również przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i 

Gminy Działoszyce. 

 Następnie Przewodniczący Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich odczytał opinię 

Komisji w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2014 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

 Pan radny Krzysztof  Grądek -  Konstrukcja przyszłorocznego budżetu jest taka jaka jest, 

wiele pozycji jest powielanych, bo musi tak być, dodatkowo mamy ograniczenie w postaci 

zmniejszonej subwencji, ale podobno w Polsce mamy demokrację, demokracja to rozmowy, 

dyskusje i wspólne dochodzenie do określonych racji. Około roku temu był rozpatrywany wniosek 

mieszkańców, którzy chcieli wnosić projekty uchwał i ten wniosek odrzucono. Są miasta w Polsce, 

które wprowadzają tzw. budżety obywatelskie, polega to na tym, że mieszkańcy wnoszą propozycje 

rozwiązań, aby  przeznaczyć określone środki finansowe, na określone cele. Propozycje mogą być 

różne, ale w trakcie takiej burzy mózgów mogą się zrodzić interesujące pomysły. Według mnie  

powinniśmy włączyć mieszkańców w projektowanie przyszłego budżetu.  

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – Prace nad konstrukcją tego budżetu były 

trudnymi  pracami. Wydatki bieżące  nie ulegają zmianie jak zauważamy mogą tylko wzrastać, 

natomiast  przy dobrej oszczędności mogą pozostać  na tym samym poziomie. W sposób 

szczegółowy na poprzedniej  sesji informowałem w sprawie  niższej subwencji wyrównawczej                       

i oświatowej- jest to kwota około  800 000 zł. Należy  doliczyć do tego zadanie, które musieliśmy 
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realizować odnośnie gospodarki śmieciowej. Zdawaliśmy sobie sprawę, że będzie trudno wywiązać 

się z tego zadania w sposób  zadowalający wszystkich, gdyż firmy nie były przygotowane                       

w sposób nas satysfakcjonujący. Obecnie gmina   dokłada do tego zadania ze środków z budżetu. 

To w sumie  blisko 1000 000 zł  mniej dochodów bieżących.  Ten budżet pozwala zachowywać 

płynność finansową w realizacji zadań bieżących jak i majątkowych. Nie powinno być zakłóceń 

finansowych  w realizacji  inwestycji  zaplanowanych na 2014 rok. 

 Odnosząc się do wypowiedzi Pana radnego Grądka uważam, że my dyskusje z sobą 

prowadzimy . Obecność Państwa na tej sesji, a Państwa z kolei jako przedstawicieli sołectwa,  

którzy kontaktują  się ze swoimi  mieszkańcami choćby nawet przy zbiorze podatku. To do was 

przychodzą mieszkańcy , a wy z nimi rozmawiacie przede wszystkim  o sprawach związanych                       

z waszym sołectwem, następnie dzielicie się tymi sprawami ze mną osobiście lub na sesji.  

 Dyskutujemy na sesjach rady o projekcie budżetu, o tym co  wprowadzić do budżetu, jakie 

inwestycje podjąć i co należy jeszcze w naszej Gminie wykonać. Natomiast sprawa o której  mówił 

radny Grądek to  jest to projekt prezydencki, który miałby wprowadzić  pewne zmiany w ustawie o 

samorządzie. W chwili obecnej jest ten projekt omawiany w sejmie zobaczymy, co z niego 

wyniknie. Jeżeli będzie taki wymóg prawny uchwalony przez sejm, to my do niego się 

dostosujemy. 

 W związku z brakiem  dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 

 

Do pkt 10 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Międzygminnego Związku „Planowanie 

Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach przedstawiła i omówiła Pni Krystyna Ciszek, Sekretarz MiG. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję  

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 

 

Do pkt 11 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejsko - Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Działoszycach przedstawiła omówiła Pani Barbara Wojewoda, 

Kierownik MGOPS w Działoszycach. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

 Pan radny Andrzej Kołpak – ilu osobą będzie przysługiwał taki dodatek i jaka jest wysokość 

dodatku? 

 Pani  Barbara Wojewoda, Kierownik MGOPS – dodatek ten będzie przysługiwał tylko tym 

osobą, którym zostanie przyznany   dodatek mieszkaniowy. Wysokość dodatku energetycznego dla 

osoby samotnej to – 11,36 zł, dla gospodarstwa  od 2 do 4 osób – 15,77 zł , dla gospodarstwa od               

5 osób i więcej wysokość dodatku wynosi 18,93 zł. W ciągu miesiąca przyznawanych jest 

kilkadziesiąt dodatków mieszkaniowych. 

 

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 

 

Do pkt 12 

  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność przez gminę 

Działoszyce nieruchomości położonych w miejscowości Dzierążnia o numerach ewidencyjnych 

działek 171/2 o pow. 0,0591 ha oraz numerze 229/4 o pow. 0,0371 ha zajmowanych przez 

urządzenia i budynki ujęcia wody w Dzierążni przedstawił i omówiła Marcin Leszczyński 

pracownik UMiG w Działoszycach  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 

 

 

 

 Do pkt 13 

Informację Burmistrza Miasta i Gminy  o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2012 rok  

sekretarza miasta i gminy , skarbnika miasta i gminy, kierowników jednostek organizacyjnych i 

osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza przedstawił i omówił Burmistrz 

Miasta i Gminy Zdzisław Leks. 

 

Do pkt 14 
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Informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych Rady Miejskiej za 2012 rok przedstawił i omówił Przewodniczący rady 

Miejskiej Zygmunt Saracki. 

 

Do pkt 15 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan radny Stanisław Woźniak - w swojej wypowiedzi odniósł się do firmy EKOM, która nie 

wywiązuje się z podpisanej umowy i nie odbiera śmieci od wszystkich mieszkańców.  Co dalej                

z tym problemem, ponieważ mieszkańcy nie chcą płacić za te śmieci, które nie zostały od nich 

odebrane. Należy wyciągnąć jakieś konsekwencje od tej firmy za niewywiązywanie się należycie                    

z podpisanej umowy. 

 Pan radny Andrzej Kołpaka -  kiedy ostatecznie mieszkańcy miasta zostaną wyposażeni w 

kosze, ponieważ znaczna ilość gospodarstw do tej pory nie otrzymała jeszcze pojemników na 

śmieci? 

 Na poprzedniej sesji rozmawialiśmy o  utworzeniu karty  rodzin wielodzietnych, należy tym 

problemem zająć się jak najszybciej i  powołać komisję, która się tą sprawą zajmie. 

 Kilka sesji wstecz rozmawialiśmy również o tym, aby  plac targowy pełnił również rolę 

parkingu. Ponieważ miasto Działoszyce w tym roku będzie rewitalizowane, należałoby 

przystosować  ten plac również na cele parkingowe. 

 

Do pkt 16 

Odpowiedzi na zapytania. 

 Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks-  - 

odnośnie śmieci, to już Państwa informowałem na poprzedniej sesji , że wykonawca  czyli                     

w  naszym przypadku firma EKOM  jeżeli  nie wywiązuje się z umowy  ma naliczane kary 

pieniężne, być może przez ich naliczanie firma zdyscyplinuje swoich pracowników do należytego 

odbierania śmieci. Natomiast  należy informować urząd o miejscach gdzie nie odbierane są śmieci, 

jeżeli nie mamy takich informacji to nie możemy też  interweniować. 

 Jeżeli chodzi o utworzenie karty rodziny wielodzietnej, to w obecnej chwili Ministerstwo 

Pracy i Polityki Społecznej pracuję nad taka kartą. Należy poczekać jakie rozwiązania zostaną 

wprowadzone przez Ministerstwo lub też przez inne samorządy i dopiero po tym podejmować 

decyzje.  

 

Do pkt 17 

Sprawy rożne. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej poprosiło o zabranie głosu  Pana Krzysztofa Szczeszka                  

z Centrum Ekonomii Społecznej w Busku Zdroju, którego zadaniem  jest udzielanie 

kompleksowego wsparcia doradczo - szkoleniowego osobom fizycznym i  podmiotom ekonomii 

społecznej, w zakresie zakładania oraz prowadzenia działalności związanej z przedsiębiorczością, a 

także animacja procesów tworzenia i funkcjonowania partnerstw lokalnych.  

 

  Pan radny Andrzej Kołpak – odniósł się do częstego braku oświetlenia w mieście, 

− zaproponował, aby raz do roku składano sprawozdanie z działalności związków do których 

należy Gmina. 

 Pani sołtys wsi Biedrzykowice Agnieszka Ożóg - złożyła wszystkim najserdeczniejsze 

życzenia w związku ze zbliżającym się Nowym Rokiem. 

  Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – odnośnie braku oświetlenia                                   

w Działoszycach, to w tej chwili wymieniane są słupy  na ul. Kościuszki i z tego względu światło 

tam nie świeci.  Prace będą posuwać się dalej i należy przygotować się na to, że na kolejnych 

ulicach w mieście też tego oświetlenia przez jakiś czas nie będzie, ale jest to związane z pracami 

jakie w tej chwili trwają na terenie miasta . 

 W związku ze składaniem sprawozdania z działalności związków do jakich należy gmina to 

zostaną one przygotowane i przedstawione Państwu na sesji. 

 Mamy już koniec roku i każdy z nas robi podsumowanie tego co udało mu się zrobić w 

mijającym roku. W 2013 roku realizowaliśmy inwestycję strategiczną dla naszej Gminy tj. budowa 

kanalizacji i  oczyszczalni ścieków za kwotę ok. 15 mln zł. Na nasze warunki jest to bardzo duża 

inwestycja w sensie obszarowym i finansowym. Bardzo ważne również decyzje zapadły w 2013 

roku  tj. budowa drogi przez Działoszyce, gdzie jak wiemy prace się już rozpoczęły i do końca 2014 

roku zostanie ona zakończona. Jest to kompleksowa inwestycja  z wymianą wodociągu , oraz 

kanalizacji burzowej. Są to inwestycje strategiczne, które przyczyniają się do rozwoju regionu  w 

którym są wykonywane. 

  Realizowaliśmy również inwestycje w zakresie dróg,  był to również bardzo pracowity rok 

w związku z przygotowaniem i rozstrzygnięciem przetargu na wyłonienie wykonawcy do budowy 

ulicy Krakowskiej, krótkich odcinków wodociągowych i przydomowych oczyszczalni ścieków, 

rewitalizacji miasta Działoszyce, budowy świetlic i ich remontu.  Wyłoniliśmy wykonawców i rok 

2014 będzie bardzo pracowitym rokiem wypełnionym inwestycjami o których wspomniałem. 

 Należy również wspomnieć o wymiarze działalności społecznej, o ilości odbytych spotkań, 

które nas integrowały, te spotkania organizowaliśmy wspólnymi siłami. Wspomnę tylko tu                        

o organizacji Dnia Kobiet, które jest bardzo okazałym spotkaniem dla pań. Mieliśmy również w 

tym roku w naszej Gminie Wojewódzki Przegląd Orkiestr Dętych, Powiatowe Zawody Strażackie,                           
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25-lecie kapeli działoszyccy, 50-lecie pożycia małżeńskiego, dożynki, jak i również wigilia, która 

odnośnie spotkań kończy rok.  

 Rok 2013 był tez dla nas rokiem z wielu względów ba\rdzo ciężki choćby nawet ze względu 

na powodzie, które nawiedziły naszą Gminę. Pierwsza 7 maja, która dotknęła obszar jednej części 

gminy, tj.  Dzierążni, Dziewięczyc Wolicy, Dziekanowic skumulowała się w  Działoszycach oraz 

druga w lipcu  która nawiedziła druga  część gminy tj. Biedrzykowice, Wolę Knyszyńską, 

Sancygniów. 

 Należy sobie życzyć, aby takiego rozmiaru burze w 2014 roku nas nie nawiedzały, jest to 

problem dla mieszkańców, ale tez i dla samorządu. 

 Chciałem bardzo serdecznie podziękować radnym za wszystkie decyzje jakie 

podejmowaliście na sesjach, za które bierzecie  odpowiedzialność 

 Pragnę również podziękować panu przewodniczącemu, paniom i panom sołtysom za 

wspólna pracę, jak również Kołom Gospodyń Wiejskich i Ochotniczym Strażą Pożarnym. Dziękuje 

tez pracownikom urzędu z którymi dane jest mi współpracować na co dzień.  

 Pan Burmistrz na koniec swojej wypowiedzi podziękował wszystkim za współprace i złożył 

noworoczne życzenia .  

 Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Zygmunt Saracki – również złożył wszystkim 

najserdeczniejsze życzenia w związku ze zbliżającym się Nowym Rokiem 

Do pkt 18 

Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki  

zakończył obrady sesji. 

                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                        Zygmunt Saracki 

Protokołowała: 


